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Folketingets Transport- og Bygningsudvalget 

Christiansborg 

18. marts 2016 

Svar på Transport- og Bygningsudvalgets spørgsmål nr. 346 (Alm. 
del) af 24. februar 2016 stillet efter ønske fra ikkemedlem af 
udvalget (MFU) Jeppe Bruus (S). 

Spørgsmål 

Finansministeren bedes i tabelform redegøre for, hvor ofte de enkelte ministre 

siden seneste folketingsvalg har rejst med flyselskaber, der ikke har overenskomst? 

 

Svar 

Det kan oplyses, at Finansministeriet siden finansministerens tiltrædelse den 28. 

juni 2015 er blevet faktureret for flybilletter hos nedenstående flyselskaber jf. tabel 

1. 
 

 

Tabel 1 

Flyrejser fortaget af finansministeren 

Flyselskab Destination Afrejsedato 

Brussels Airlines Bruxelles 14/7 2015 

SAS og Lufthansa Luxembourg 11/9 2015 

SAS Luxembourg 6/10 2015 

SAS og Brussels Airlines Bruxelles 7/12 2015 

SAS og Norwegian Aalborg 14/1 2016 

Brussels Airlines og SAS Bruxelles 15/1 2016 

Qatar Airways Kuwait via Doha 6/2 2016 

Brussels Airlines Bruxelles 12/2 2016 

SAS Bruxelles 7/3 2016 

SAS og Norwegian Aalborg 10/3 2016 

 
 

 
Anm: Den enkelte rejse indeholde både ud- og hjemrejse. I det omfang der er nævnt to selskaber, er det ene 

benyttet til udrejse og det andet benyttet til hjemrejse. 

Kilde: Finansministeriets departement RejsUd.  
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Finansministeriet er ikke i besiddelse af en samlet opgørelse af, hvilke flyselskaber 

de enkelte ministre har anvendt. Spørgeren bedes i så fald det ønskes oplyst rette 

henvendelse til de enkelte ministre. 

 

Finansministeriet har heller ikke en oversigt over eller umiddelbar viden om, hvil-

ke flyselskaber der har indgået en overenskomst.  

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Claus Hjort Frederiksen 

Finansminister 
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